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konané dňa 15.04.2019  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Nadviazal by som na sobotné dialógy, kde pán premiér povedal,  že nespokojní občania, ktorí 

sú frustrovaní z tejto situácie, majú mu posielať fotky, kde štátne organizácie zanedbávajú, 

ako riaditelia, svoje povinnosti, tak hneď mu treba nafotiť tú Šrobárovu ulicu, kde 10 rokov 

zanedbávajú, 10 rokov tam obyvatelia chodia po tých všelijakých výtlkoch a nemôžu to 

opraviť a hneď ku tomu spojiť aj tú nemocnicu. No, ja viem, že to není vo vlastníctve, ale je 

to prenajatý majetok, majetok štátu, kde tie vstupy, tam by  trebalo ich tiež previesť tých 

kandidátov do Európskeho parlamentu, do nemocnice, vstup,  až celkom dnu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Budeme sa snažiť v prípade, že takáto možnosť bude, že tých kandidátov, ktorí v tomto 

priestore si budú robiť, buď priamo terénnu kampaň alebo mediálnu kampaň, aby sa zaujímali 

o problematiku tak rómsku, ako aj stavu nehnuteľností, ktoré sú buď vo vlastníctve štátu, 

alebo sú vlastníctvom štátu a momentálne sú v nájme. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


